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országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igényl ő kérdés

Kövér László ,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (l)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
OVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok

benyújtani

Dr. Fazekas Sándor földművelésügyi miniszterhez

„Mi tesz a kormány a Balaton higiéniájáért?” címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Sajtóinformációk szerint megalapozott volt az a vélekedés, amely szerint emberi ürülékkel

szennyezett víz okozta a Balatonon a júniusi úszóverseny résztvevőinek fertőződését: az

Országos Környezetegészségügyi Intézetben végzett laboratóriumi vizsgálatok igazolták ,

hogy lokális szennyeződésről és a humán calici vírus jelenlétéről van szó. Nagy

valószínűséggel az is kijelenthető , hogy a szennyez őanyag hajók fedélzetéről jutott a tóba.

Kérem szíves tájékoztatást azzal kapcsolatban, megoldható-e, hogy a strandok közelében a

szükséges biológiai vízminőségvizsgálatokat nem csak kiterjedt fertőzések esetén, hanem

nagy gyakorisággal, rendszeresen elvégezzék a fürdési szezonban, és az eredményeket a

sajtóban, illetve az érintett intézmények online felületein, valamint a strandokon közzétegyék .

Tájékoztatást kérek azzal kapcsolatban is, hogy ki és milyen módon, milyen rendszerességgel
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ellenőrzi a vitorláskikötőkben az ürítő infrastruktúra megfelelőségét, valamint a hajósok

részéről a higiéniai előírások betartását, illetve azt, hogy csak olyan vitorláskiköt ő
működhessen a Balatonon, amelyen a járványveszély kizárásával megoldható a hajó k

folyékony kommunális hulladékának eltávolítása .

Megtisztelő válaszát előre is köszönöm !

Budapest, 2014. július 14.

Tisztelettel :

Dr. Szél3ernadett
LMP
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